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___________________________________________________ 

ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑΚΟ ΣΥΜΒ ΘΕΣΣ / ΔΕΥΤΕΡΑ 12 ΙΟΥΝΙΟΥ 2023 / 15:00’ 

…00η / 12-06-2023 Τακτική Συνεδρίαση Περιφερειακού Συμβουλίου Θεσσαλίας 

…από τα 0:00:00’ λεπτά του βίντεο… η επερώτησή μας αρχίζει στο …0:00:00’ λεπτό… και 

τελειώνει στο 0:00:00’…  

…δυστυχώς ούτε και αυτή η συνεδρίαση δεν μεταδόθηκε ζωντανά από το youtube…!!! 

…άρα η ενημέρωσή μας είναι από τα δημοσιεύματα που ακολούθησαν και στη συνέχεια 

παραθέτουμε για να διαβαστούν από όλους μας…!!! 

 

….χχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχ….. 

 

…1) η επερώτηση της Λαϊκής Συσπείρωσης (που κατατέθηκε 9.5.23 Τρίτη) έγραφε τα 

εξής… όπως δημοσιεύτηκε… 

 

_____________________________________ 

Karditsalive / ΤΡΙΤΗ 9 ΜΑΗ 2023 / ΒΡΑΔΥ 

ΛΑ. ΣΥ. Θεσσαλίας: Eπερώτηση για τη μη επισκευή της γέφυρας μπέλεϋ στον Σαρανταπορίτη 

ποταμό, στα ορεινά της Καρδίτσας 

   Επερώτηση προς την περιφερειακή αρχή Θεσσαλίας, για την μη αποκατάσταση της 

καταστραμμένης γέφυρας του δρόμου διασταύρωση Νεράϊδας – Μοναστήρι – Γιαννουσέϊκα 

και του οδικού άξονα Λίμνης Πλαστήρα - Καρπενησίου κατέθεσαν οι περιφερειακοί 

σύμβουλοι της Λαϊκής Συσπείρωσης Θεσσαλίας Τ. Τσιαπλές και Βασ. Μπακάση. 

   Αναλυτικά η επερώτηση: 

   Η γέφυρα τύπου Belley «μπέλεϋ» (στρατιωτική), που βρίσκεται στο Σαρανταπορίτη 

ποταμό, στο δρόμο που ενώνει τις Τοπικές Κοινότητες Νεράϊδας και Καροπλεσίου, στη 

διασταύρωση Νεράϊδα – Μοναστήρι – Γιαννουσέϊκα στα ορεινά του Δήμου Καρδίτσας, αλλά 

και του οδικού άξονα Λίμνης Πλαστήρα-Καρπενησίου, έχει υποστεί μεγάλες ζημιές από τον 

ΙΑΝΟ και την πάροδο του χρόνου, με κίνδυνο να καταρρεύσει εντελώς. 

   Αυτή τη στιγμή δεν μπορεί να περάσει αυτοκίνητο, γιατί η κοιτόστρωση που βρίσκεται 

κάτω από το σώμα της γέφυρας, ενισχυτική των βάθρων - τοιχίων στήριξης της γέφυρας έχει 

υποστεί σοβαρές ζημιές, πολλά ξύλα από το δάπεδο της γέφυρας έσπασαν και ορισμένες 

χοντρές λαμαρίνες που κάποιοι έβαλαν στο δάπεδο, ξεκόλλησαν, λύγισαν και είναι πλέον 

εμπόδιο για όλα τα οχήματα. 

   Και ενώ αυτά τα προβλήματα προκλήθηκαν κυρίως από τον ΙΑΝΟ, σχεδόν πριν 3 χρόνια, η 

περιφερειακή αρχή δεν έκανε καμία παρέμβαση ως τώρα για την αποκατάστασή της, παρά 

την επικινδυνότητά της και την σημασία που έχει για τους κατοίκους της περιοχής. 

   Οι περιφερειακοί σύμβουλοι της Λαικής Συσπείρωσης, θεωρώντας απαράδεκτο το γεγονός 

ότι ακόμα δεν έχει επισκευαστεί η συγκεκριμένη γέφυρα, επερωτάμε την περιφερειακή αρχή 

Θεσσαλίας: 

   Α) Γιατί μέχρι σήμερα δεν προχώρησε στην αποκατάστασή της συγκεκριμένης γέφυρας; 

   Β) Με δεδομένη την επικινδυνότητα-ακαταλληλότητα, αλλά και την σημασία που έχει για 

τους κατοίκους της περιοχής, πρέπει άμεσα να ξεκινήσει η επισκευή της. Πότε σκοπεύει η 

περιφερειακή αρχή Θεσσαλίας, να το κάνει; 

 

……………..χχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχ……………. 

 

…2) την επόμενη μέρα (Τετάρτη 10.5.23) η είδηση κοινοποιήθηκε προς ενημέρωση όλων 

μας από την σελίδα του χωριού μας «Δόλοπες Νεράϊδας – Σπινάσας»… ώς εξής…   

______________________________________ 

Δόλοπες Νεράϊδας – Σπινάσας / ΤΕΤΑΡΤΗ 10 ΜΑΗ 2023 



●●● η ανάδειξη του ζητήματος αυτού (από τις Σελίδες εδώ του τόπου μας) τις προηγούμενες 

μέρες… έγινε αμέσως επερώτηση από την δραστήρια παράταξη «Λαϊκή Συσπείρωση 

Θεσσαλίας»… επερώτηση που θα συζητηθεί στην επόμενη συνεδρίαση του Περιφερειακού 

Συμβουλίου Θεσσαλίας (στη Λάρισα)… και περιμένουμε την απάντηση εκεί του 

Περιφερειάρχη Θεσσαλίας…!!!  

●●● κοινοποιούμε προς ενημέρωση όλων μας... ευχαριστώντας θερμά και την «Λαϊκή 

Συσπείρωση» που έκανε την επερώτηση… και την μεγάλη ενημερωτική ιστοσελίδα 

«Karditsalive» για το δημοσίευμα… και την σελίδα «Λίμνη Πλαστήρα – Καρδίτσα – Άγραφα 

– Αργιθέα» που πρώτη ανάδειξε το θέμα…!!! 

●●● η επερώτηση γράφει τα εξής… 

●●● ΛΑ. ΣΥ. Θεσσαλίας: Eπερώτηση για τη μη επισκευή της γέφυρας μπέλεϋ στον Σαρανταπορίτη 

ποταμό, στα ορεινά της Καρδίτσας. 

●●● Επερώτηση προς την περιφερειακή αρχή Θεσσαλίας, για την μη αποκατάσταση της 

καταστραμμένης γέφυρας του δρόμου διασταύρωση Νεράϊδας – Μοναστήρι – Γιαννουσέϊκα 

και του οδικού άξονα Λίμνης Πλαστήρα - Καρπενησίου κατέθεσαν οι περιφερειακοί 

σύμβουλοι της Λαϊκής Συσπείρωσης Θεσσαλίας Τάσος Τσιαπλές και Βασ. Μπακάση. 

●●● Αναλυτικά η επερώτηση: 

●●● Η γέφυρα τύπου Belley «μπέλεϋ» (στρατιωτική), που βρίσκεται στο Σαρανταπορίτη 

ποταμό, στο δρόμο που ενώνει τις Τοπικές Κοινότητες Νεράϊδας και Καροπλεσίου, στη 

διασταύρωση Νεράϊδα – Μοναστήρι – Γιαννουσέϊκα στα ορεινά του Δήμου Καρδίτσας, αλλά 

και του οδικού άξονα Λίμνης Πλαστήρα-Καρπενησίου, έχει υποστεί μεγάλες ζημιές από τον 

ΙΑΝΟ και την πάροδο του χρόνου, με κίνδυνο να καταρρεύσει εντελώς. 

●●● Αυτή τη στιγμή δεν μπορεί να περάσει αυτοκίνητο, γιατί η κοιτόστρωση που βρίσκεται 

κάτω από το σώμα της γέφυρας, ενισχυτική των βάθρων - τοιχίων στήριξης της γέφυρας έχει 

υποστεί σοβαρές ζημιές, πολλά ξύλα από το δάπεδο της γέφυρας έσπασαν και ορισμένες 

χοντρές λαμαρίνες που κάποιοι έβαλαν στο δάπεδο, ξεκόλλησαν, λύγισαν και είναι πλέον 

εμπόδιο για όλα τα οχήματα. 

●●● Και ενώ αυτά τα προβλήματα προκλήθηκαν κυρίως από τον ΙΑΝΟ, σχεδόν πριν 3 

χρόνια, η περιφερειακή αρχή δεν έκανε καμία παρέμβαση ως τώρα για την αποκατάστασή 

της, παρά την επικινδυνότητά της και την σημασία που έχει για τους κατοίκους της περιοχής. 

●●● Οι περιφερειακοί σύμβουλοι της Λαϊκής Συσπείρωσης, θεωρώντας απαράδεκτο το 

γεγονός ότι ακόμα δεν έχει επισκευαστεί η συγκεκριμένη γέφυρα, επερωτάμε την 

περιφερειακή αρχή Θεσσαλίας: 

●●● Α) Γιατί μέχρι σήμερα δεν προχώρησε στην αποκατάστασή της συγκεκριμένης 

γέφυρας…??? 

●●● Β) Με δεδομένη την επικινδυνότητα - ακαταλληλότητα, αλλά και την σημασία που έχει 

για τους κατοίκους της περιοχής, πρέπει άμεσα να ξεκινήσει η επισκευή της. Πότε σκοπεύει η 

περιφερειακή αρχή Θεσσαλίας, να το κάνει…??? 

 

………...χχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχ…….. 

 

…3) …μόλις 2 μέρες πρίν την συζήτηση της επερώτησης στο Περιφερειακό Συμβούλιο 

Θεσσαλίας… ήρθε συνεργείο και άλλαξε τα σανίδια … το Σάββατο (10.6.23) και την 

Κυριακή (11.6.23)… και γράφτηκε η είδηση στη σελίδα… 

 

______________________________________ 

Δόλοπες Νεράϊδας – Σπινάσας / ΚΥΡΙΑΚΗ 11 ΜΑΗ 2023 

●●● ενημερώνουμε ότι χθές Σάββατο (10.6.2023) και σήμερα Κυριακή… συνεργείο άλλαξε 

τα σανίδια της γέφυρας μπέλεϋ στις «Λογγές» του δρόμου προς Μοναστήρι… (επί του 

οδικού άξονα Καρπενησίου – Λίμνης Πλαστήρα)… οι εργασίες ολοκληρώθηκαν σήμερα 

(στο σκέλος του δαπέδου)… επισημαίνοντας ταυτοχρόνως ότι… 

●●● 1) οι εργασίες επισκευής της γέφυρας αυτής (που σώθηκε εκ θαύματος από τον 

«Ιανό»)… γίνονται από συνεργείο που είναι μισθωμένο από τη Π. Ε. Καρδίτσας της 

Περιφέρειας Θεσσαλίας… και αποτελείται από τέσσερα άτομα (3 χωριανοί μας εκ 

Σαρανταπόρου και ένας εκ Καρδίτσας)… 



●●● 2) οι εργασίες επισκευής της γέφυρας αυτής (που σώθηκε εκ θαύματος από τον 

«Ιανό»)… αφορούν το ένα σκέλος της ζημιάς που έπαθε… δηλαδή τα σανίδια του δαπέδου 

της… το δεύτερο και μεγαλύτερο και κύριο σκέλος των ζημιών της είναι το από κάτω… το 

εντός ποταμού τσιμέντο… η κοιτόστρωση που ενώνει και δένει τα 2 βάθρα στερεώνοντάς 

τα… που όπως φαίνεται στη φωτογραφία όσο μένει χωρίς επισκευή συνεχίζει η φθορά 

του…!!! …θα επισκευάσει και αυτό το νύν συνεργείο…??? …και αν όχι τότε ποιός θα το 

επισκευάσει το τσιμέντο και πότε…??? 

●●● 3) οι εργασίες επισκευής της γέφυρας αυτής (που σώθηκε εκ θαύματος από τον 

«Ιανό»)… ΔΕΝ γίνονται καθόλου τυχαία αυτές τις μέρες…!!! …γίνονται αναγκαστικά γιατί 

αύριο την Δευτέρα (12.6.2023) στη συνεδρίαση του Περιφερειακού Συμβουλίου θα 

συζητηθεί η επερώτηση της δραστήριας παράταξης «Λαϊκή Συσπείρωση»… στην οποία 

ερώτηση θα απαντήσει ο ίδιος ο κος Περιφερειάρχης… 

●●● 4) η οποία επερώτηση κατατέθηκε στην Περιφέρεια Θεσσαλίας… (και την ίδια μέρα 

δημοσιεύτηκε σε όλες τις εφημερίδες – ξανακοινοποιούμε το τότε δημοσίευμα στα σχόλια)… 

την Τετάρτη 10 Μάη 2023…!!! …άρα όλοι (αρμόδιοι και μη) ήταν ενημερωμένοι…!!! …ένα 

μήνα πρίν από σήμερα…!!! …γιατί άραγε όλο αυτό τον καιρό… ένα ολόκληρο μήνα… δεν 

έστειλαν το συνεργείο να την επισκευάσει…??? 

●●● 5) η οποία επερώτηση έγινε μετά από δημοσιεύματα (τότε πρίν ένα μήνα) και της 

σελίδας μας και άλλων σελίδων… με αφορμή φωτογραφίες του επικίνδυνου δαπέδου που 

έβγαλαν άνθρωποι που δυσκολεύτηκαν να περάσουν εκεί με το όχημά τους…!!! 

●●● 6) οι εργασίες λοιπόν επισκευής της γέφυρας αυτής (που σώθηκε εκ θαύματος από τον 

«Ιανό»)… θυμίζουμε ότι γίνονται… 32 μήνες από τον «Ιανό»…!!! …960 μέρες (παραλίγο 

χίλιες μέρες) από τον «Ιανό»…!!! …γιατί άραγε δεν έγιναν νωρίτερα…??? 

●●● 7) να θυμίσουμε επίσης το με αρ. πρωτ 13679/3.8.2021 έγγραφο που έστειλε 

(ενημερώνοντας και ζητώντας κατεπείγουσα επισκευή) ο δήμος μας Καρδίτσας στην 

Περιφέρεια από τον Αύγουστο του 2021…!!! 

●●● 8) όλοι στις συζητήσεις μας ρωτάνε… αφού ήταν τόσο εύκολο (να αλλαχτούν τα 

σανίδια της) γιατί δεν έγινε νωρίτερα…??? 

●●● 9) όλοι στις συζητήσεις μας ρωτάνε… αφού ήταν τόσο εύκολο γιατί δεν γίνεται το ίδιο 

και στα «Ρογκάκια»…??? …γιατί η Περιφέρεια Θεσσαλίας (με την Π.Ε. Καρδίτσας) γιατί 

δεν λένε στο συνεργείο αυτό εδώ να ρίξει 4 χοντρά σίδερα πάνω στα τσιμεντένια βάθρα στα 

«Ρογκάκια»…??? …και να καρφώσει επάνω τους ίδια σανίδια…???  

●●● 10) νέα ενημέρωση αύριο Δευτέρα 12.6.2023… με τα όσα θα ακουστούν για το ζήτημα 

στη Λάρισα… στη συνεδρίαση του Περιφερειακού Συμβουλίου Θεσσαλίας όπου θα 

συζητηθεί η σημαντικότατη επερώτηση…!!! 

 

……….χχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχ…………………. 

 

…4) …την Δευτέρα 12.6.2023 συζητήθηκε η επερώτηση στο Περιφερειακό Συμβούλιο 

Θεσσαλίας… και όπως μάθαμε… (αφού ΔΕΝ μεταδόθηκε ζωντανά η συνεδρίαση)… όπως 

μάθαμε… ειπώθηκαν εκεί τα εξής… 

 

Σχετικά με την επερώτηση που έγινε για την γέφυρα Μπέλευ στον Σαρανταπορίτη, ο 

Περιφερειάρχης Θεσσαλίας ήταν συνοπτικότατος. 

Ευχαρίστησε την παράταξη «Λαϊκή Συσπείρωση» για την επερώτηση γιατί του υποδεικνύουν 

(όπως είπε) ελλείψεις που υπάρχουν για να τις διορθώνει, αν και στην συγκεκριμένη 

περίπτωση ισχυρίστηκε ότι το είχε στο πρόγραμμα και δεν την έκανε το Σαββατοκύριακο 

επειδή του έγινε η επερώτηση. 

Η γέφυρα (είπε) ότι δεν χάλασε από το «Ιανό», αλλά πολύ αργότερα από την πάροδο του 

χρόνου.  

Είπε τέλος ότι είναι στον προγραμματισμό να φτιάξει και την κοιτόστρωση με νέο τσιμέντο, 

χωρίς όμως να προσδιορίσει το πότε θα γίνει αυτό. 

Στην αναφορά της «Λαϊκής Συσπείρωσης» για την άλλη γέφυρα στη θέση «Ρογκάκια» δεν 

είπε απολύτως τίποτα. 

  



……….χχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχ…………………. 

 

…5) …την ίδια ημέρα της συζήτησης της επερώτησης (Δευτέρα 12.6.2023) αργά το 

απόγευμα δημοσιεύτηκε το εξής δελτίο τύπου της περιφέρειας…  

 

_____________________________________ 

Karditsapress / ΔΕΥΤΕΡΑ 12 ΙΟΥΝΙΟΥ 2023 / ΒΡΑΔΥ 

Την γέφυρα μπέλεϋ, στο δρόμο Νεράιδα - Μοναστήρι - Γιαννουσέικα συντήρησε η 

Περιφέρεια Θεσσαλίας 

Την γέφυρα τύπου μπέλεϋ,  στον Σαρανταπορίτη ποταμό, στο δρόμο διασταύρωση Νεράϊδας 

- Μοναστήρι - Γιαννουσέϊκα  συντήρησε και  αποκατέστησε  η Περιφέρεια Θεσσαλίας. 

Στη συνεδρίαση του Περιφερειακού Συμβουλίου  Θεσσαλίας, ο Περιφερειάρχης Κώστας 

Αγοραστός  ενημέρωσε  για τις εργασίες  αντικατάστασης  του συνόλου των ξύλων του 

δαπέδου της γέφυρας και του καθαρισμού  της κοίτης. Η  αποκατάσταση της κοιτόστρωσης 

και  άλλες εργασίες που τυχόν απαιτηθούν  μετά τον σχετικό  έλεγχο  των τεχνικών 

υπηρεσιών της Π. Ε. Καρδίτσας,  προβλέπονται στο πλαίσιο έργου οδικής ασφάλειας 

συνολικού προϋπολογισμού 1,5 εκατομμυρίου ευρώ, το οποίο έχει ήδη δημοπρατηθεί και 

βρίσκεται σε διαδικασία ανάδειξης αναδόχου. 

Συγκεκριμένα,  σύμφωνα με τη Διεύθυνση Τεχνικών  Έργων Π.Ε. Καρδίτσας: 

- Από το 730 ΤΜΧ Γ/Φ (Τάγμα Μηχανικού Γεφυροκατασκευής) τοποθετήθηκαν και 

παραδόθηκαν -με το από 3/5/2023 Πρωτόκολλο- τα προς αντικατάσταση μεταλλικά στοιχεία 

της γέφυρας (αντηρίδες, σύνδεσμοι, βλήτρα, δοκίδες κ.α.) 

2. Από την Διεύθυνση Τεχνικών Έργων Π.Ε. Καρδίτσας έγινε η σχετική προμήθεια  και  

αντικατάσταση όλων των ξύλων του δαπέδου της γέφυρας καθώς και ο καθαρισμός της 

κοίτης από κλαδιά και φερτά υλικά. 

3. Η αποκατάσταση της κοιτόστρωσης, ο έλεγχος των βάθρων και η ενδεχόμενη ενίσχυσή 

τους (αν απαιτείται), θα πραγματοποιηθούν στο πλαίσιο κατασκευής του έργου «Οδικό 

δίκτυο Δήμου Καρδίτσας- Αποκατάσταση ζημιών φαινόμενου Διομήδης», προϋπολογισμού 

1.500.000  ευρώ,  το οποίο έχει ήδη δημοπρατηθεί και βρίσκεται σε εξέλιξη η διαδικασία 

ανάθεσης. 

 

…………….χχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχ………………….. 

 

…6) …την επόμενη ημέρα η σελίδα του χωριού μας «Δόλοπες Νεράϊδας Σπινάσας» 

κοινοποίησε την είδηση… σχολιάζοντάς την…  

_____________________________________________ 

ΔΟΛΟΠΕΣ ΝΕΡΑΙΔΑΣ ΣΠΙΝΑΣΑΣ / ΤΡΙΤΗ 13 ΙΟΥΝΙΟΥ 2023… 

●●● επειδή τις τελευταίες μέρες βλέπουμε πολύ παραπληροφόρηση και προπαγάνδα… θα 

γράψουμε εδώ την καθαρή αλήθεια… 

●●● το γεγονός… 

●●● προχθές το Σ/Κ 10 & 11.6.2023 συνεργείο ήρθε εσπευσμένα και άλλαξε τα φθαρμένα 

σανίδια της στρατιωτικής γέφυράς μας στις «Λογγές»… του δρόμου Νεράϊδα – 

Μοναστήρι… αλλά και του οδικού άξονα Καρπενησίου – λίμνης Πλαστήρα…!!! 

●●● ερωτήματα… και απαντήσεις τους… 

●●● 1) με αυτή την παρέμβαση συντηρήθηκε και αποκαταστάθηκε η γέφυρα αυτή…??? …η 

απάντηση είναι ΟΧΙ… συντηρήθηκε μόνο κατά το ήμισυ… γιατί η αλλαγή των σανιδιών 

ήταν το ένα σκέλος της ζημιάς της από τον «Ιανό»…!!! …το άλλο σκέλος της ζημιάς της (και 

το μεγαλύτερο που απειλεί την και στατικότητά της) είναι η κοιτόστρωσή της από κάτω μέσα 

στο ποτάμι… το τσιμέντο που πρέπει επειγόντως να πέσει εκεί…!!! (το διευκρινίζουμε αυτό 

γιατί γράφτηκε ότι… «η Περιφέρεια Θεσσαλίας συντήρησε και αποκατέστησε την γέφυρα 

αυτή»)… την συντήρησε λοιπόν κατά το ήμισυ είναι η αλήθεια…!!!   

●●● 2) στα καλά καθούμενα και ξαφνικά χθές την Δευτέρα ο Περιφερειάρχης Θεσσαλίας 

θυμήθηκε την γέφυρά μας αυτή…??? …και άρχισε να ενημερώνει το Περιφερειακό 

Συμβούλιο για αυτή…??? …ΟΧΙ βέβαια…!!! …αναγκάστηκε να το κάνει απαντώντας στην 

σχετική επερώτηση της «Λαϊκής Συσπείρωσης»…!!! (δεν είναι αυτό παραπληροφόρηση 

https://karditsapress.gr/%CE%B5%CE%BD%CE%B7%CE%BC%CE%B5%CF%81%CF%89%CF%83%CE%B7/19-%CE%BA%CE%B1%CF%81%CE%B4%CE%B9%CF%84%CF%83%CE%B1/57031-%CF%84%CE%B7-%CE%B3%CE%AD%CF%86%CF%85%CF%81%CE%B1-%CE%BC%CF%80%CE%AD%CE%BB%CE%B5%CF%8B,-%CF%83%CF%84%CE%BF-%CE%B4%CF%81%CF%8C%CE%BC%CE%BF-%CE%BD%CE%B5%CF%81%CE%AC%CE%B9%CE%B4%CE%B1-%CE%BC%CE%BF%CE%BD%CE%B1%CF%83%CF%84%CE%AE%CF%81%CE%B9-%CE%B3%CE%B9%CE%B1%CE%BD%CE%BD%CE%BF%CF%85%CF%83%CE%AD%CE%B9%CE%BA%CE%B1-%CF%83%CF%85%CE%BD%CF%84%CE%AE%CF%81%CE%B7%CF%83%CE%B5-%CE%B7-%CF%80%CE%B5%CF%81%CE%B9%CF%86%CE%AD%CF%81%CE%B5%CE%B9%CE%B1-%CE%B8%CE%B5%CF%83%CF%83%CE%B1%CE%BB%CE%AF%CE%B1%CF%82
https://karditsapress.gr/%CE%B5%CE%BD%CE%B7%CE%BC%CE%B5%CF%81%CF%89%CF%83%CE%B7/19-%CE%BA%CE%B1%CF%81%CE%B4%CE%B9%CF%84%CF%83%CE%B1/57031-%CF%84%CE%B7-%CE%B3%CE%AD%CF%86%CF%85%CF%81%CE%B1-%CE%BC%CF%80%CE%AD%CE%BB%CE%B5%CF%8B,-%CF%83%CF%84%CE%BF-%CE%B4%CF%81%CF%8C%CE%BC%CE%BF-%CE%BD%CE%B5%CF%81%CE%AC%CE%B9%CE%B4%CE%B1-%CE%BC%CE%BF%CE%BD%CE%B1%CF%83%CF%84%CE%AE%CF%81%CE%B9-%CE%B3%CE%B9%CE%B1%CE%BD%CE%BD%CE%BF%CF%85%CF%83%CE%AD%CE%B9%CE%BA%CE%B1-%CF%83%CF%85%CE%BD%CF%84%CE%AE%CF%81%CE%B7%CF%83%CE%B5-%CE%B7-%CF%80%CE%B5%CF%81%CE%B9%CF%86%CE%AD%CF%81%CE%B5%CE%B9%CE%B1-%CE%B8%CE%B5%CF%83%CF%83%CE%B1%CE%BB%CE%AF%CE%B1%CF%82


αφού ακόμα δεν γράφτηκε πουθενά…???)… στην ίδια παράγραφο των δημοσιευμάτων 

διαβάσαμε ότι «έγιναν εργασίες  αντικατάστασης  του συνόλου των ξύλων του δαπέδου της γέφυρας 

και του καθαρισμού  της κοίτης»… και εδώ είναι η μισή αλήθεια… καθώς… ναί αλλάχτηκαν όλα τα 

σανίδια του δαπέδου (χωρίς να γράφουν ότι αυτό έγινε μια μέρα πρίν το Σ/Κ)… αλλά ΟΧΙ κανένας 

καθαρισμός της κοίτης ΔΕΝ έγινε…!!! …από κανέναν… ούτε χρειαζόταν άλλωστε αφού όπως φαίνεται 

και στη φωτο η κοίτη είναι καθαρότατη…!!! …μόνο μπετό πρέπει να πέσει εκεί που φαγώθηκε…!!! 

●●● 3)  υπάρχει χρονοδιάγραμμα για την αποκατάσταση της κοιτόστρωσης…??? …ΟΧΙ δεν 

υπάρχει…!!! Γιατί στα δημοσιεύματα γράφτηκε το εξής… «η  αποκατάσταση της κοιτόστρωσης και  

άλλες εργασίες που τυχόν απαιτηθούν  μετά τον σχετικό  έλεγχο  των τεχνικών υπηρεσιών της Π.Ε. 

Καρδίτσας,  προβλέπονται στο πλαίσιο έργου οδικής ασφάλειας συνολικού προϋπολογισμού 1,5 

εκατομμυρίου ευρώ, το οποίο έχει ήδη δημοπρατηθεί και βρίσκεται σε διαδικασία ανάδειξης 

αναδόχου.»… δηλαδή έγινε η δημοπρασία… θα περάσουν πολλοί μήνες για να αναδειχτεί ο εργολάβος 

(αν δεν υπάρξουν ενστάσεις… να κρατήσει αυτό χρόνο ολόκληρο)… μετά από αυτό να περάσει ένας 

ολόκληρος χρόνος για να υπογραφεί η Σύμβαση του έργου… και μετά να αρχίσουν ως συνήθως οι 

παρατάσεις…!!! …γιαυτό λοιπόν λέμε ότι ΔΕΝ υπάρχει χρονοδιάγραμμα να γίνει σύντομα η 

κοιτόστρωση… (που τα υλικά να μας δώσουν το φτιάχνουμε μέσα σε μια μέρα με εθελοντική 

εργασία…!!!)… 

●●● 4) μυστήριο μέγα που όλοι ζητάμε καθαρή εξήγηση  σε αυτό εδώ που γράφτηκε…!!! …« 

σύμφωνα με τη Διεύθυνση Τεχνικών  Έργων Π.Ε. Καρδίτσας: 

…1) Από το 730 ΤΜΧ Γ/Φ (Τάγμα Μηχανικού Γεφυροκατασκευής) τοποθετήθηκαν και παραδόθηκαν 

-με το από 3/5/2023 Πρωτόκολλο- τα προς αντικατάσταση μεταλλικά στοιχεία της γέφυρας (αντηρίδες, 

σύνδεσμοι, βλήτρα, δοκίδες κ.α.)… να μας εξηγήσουν τί ακριβώς έγινε στις 3.5.2023…??? …γιατί 

κανένας μας δεν είδε να αλλάζονται σίδερα στη γέφυρα…!!! …πές τε μας τί σημαίνει αυτό που 

γράφτηκε…!!! 

●●● 5) η μισή αλήθεια υπάρχει και σε αυτό εδώ που γράφτηκε… «…2) Από την Διεύθυνση Τεχνικών 

Έργων Π.Ε. Καρδίτσας έγινε η σχετική προμήθεια και αντικατάσταση όλων των ξύλων του δαπέδου της 

γέφυρας καθώς και ο καθαρισμός της κοίτης από κλαδιά και φερτά υλικά.»… από αυτό λοιπόν 

μαθαίνουμε  ότι από τη ΔΤΕ Καρδίτσας αγοράστηκαν τα ελατίσια σανίδια (που σε 5 χρόνια το αργότερο 

θα γίνουν «κουρκούτι»)… και πληρώθηκε το συνεργείο να τα αντικαταστήσει… ΟΧΙ καθαρισμός της 

κοίτης από κλαδιά ΔΕΝ έγινε αφού όπως και στη φωτό φαίνεται η κοίτη ήταν καθαρότατη… 

έλαμπε…!!! (ειρήσθω εν παρόδω εδώ ότι… στην πεζογέφυρά μας «Τσιροπλάκι» πριν λίγα χρόνια εμείς 

μόνοι μας με εθελοντική εργασία αλλάξαμε πολύ περισσότερα σανίδια του δαπέδου του με ανθεκτικά 

για δεκαετίες δρύινα σανίδια… που τα πήγαμε εκεί και με τα χέρια αφού δεν πάει εκεί αμάξι… το λέμε 

αυτό μην μας πούν ότι καταξοδεύτηκαν κιόλας με τα φτιανιάρικα ελατίσια σανίδια)… αξίζει εδώ να μας 

πούν πόσα ακριβώς ευρώ κόστισε αυτή η αλλαγή των σανιδιών αυτών μαζί με την αμοιβή του 

συνεργείου…!!! …γιατί εμείς χωρίς ένα ευρώ κάναμε πολύ μεγαλύτερη δουλειά στο «Τσιροπλάκι»… 

άλλο που ο «Ιανός» μας το κατέστρεψε και ακόμα ζητάμε την αποκατάστασή του…!!! 

●●● 6) άλλο μέγα μυστήριο και παράδοξο και αντιφατικό με το προηγούμενο… είναι αυτό εδώ που 

γράφτηκε στην τελευταία παράγραφο των (ίδιων παντού… άρα μάλλον δελτίο τύπου της 

Περιφέρειας…) δημοσιευμάτων… που γράφει… «…3) Η αποκατάσταση της κοιτόστρωσης, ο έλεγχος 

των βάθρων και η ενδεχόμενη ενίσχυσή τους (αν απαιτείται), θα πραγματοποιηθούν στο πλαίσιο 

κατασκευής του έργου «Οδικό δίκτυο Δήμου Καρδίτσας- Αποκατάσταση ζημιών φαινόμενου 

Διομήδης», προϋπολογισμού 1.500.000 ευρώ, το οποίο έχει ήδη δημοπρατηθεί και βρίσκεται σε εξέλιξη 

η διαδικασία ανάθεσης.» … Άρα να συμπεράνουμε ότι η αποκατάσταση της κοιτόστρωσης της γέφυράς 

μας… θα γίνει όχι με κάποια άλλη νέα εργολαβία… αλλά με την γνωστή μας από καιρό του 1,5 εκατ… 

από την  οποία περιμένουμε να επισκευαστούν και οι 7 ζημιές του «Ιανού» στα 5 χλμ του δρόμου μας 

Σαραντ – Νεράϊδα… που δεν μπήκε μέσα στο «πανοπροίκι» των 30 μυρίων που έδωσαν πρόσφατα 

στην ΤΕΡΝΑ…!!! 

●●● 7) για το τί ακριβώς ειπώθηκε μέσα στο Περιφερειακό Συμβούλιο Θεσσαλίας… στη διάρκεια της 

συζήτησης για το ζήτημα αυτό της περιοχής μας… δυστυχώς ΔΕΝ θα το μάθουμε ποτέ…!!! …γιατί η 

Περιφερειακή Αρχή ως γνωστόν εδώ και λίγο καιρό έδωσε διαταγή να ΜΗΝ γίνεται ζωντανή μετάδοση 

των συνεδριάσεων… για λόγους που δεν εξήγησε… τόση δημοκρατία αντέχουμε…!!! …συνεδριάσεων 

που μεταδίδονται παντού ζωντανά από όλα τα δημοτικά και περιφερειακά συμβούλια της Ελλάδας 

όλης…!!! …σε εμάς εδώ στην Περιφέρεια Θεσσαλίας σταμάτησαν να μεταδίδονται ζωντανά…!!!  



●●● κλείνουμε παραθέτοντας πρός ενημέρωση όλων μας και τον δημόσιο διάλογο που είχε χθές το 

βράδυ χωριανός μας με τον Αντιπεριφερειάρχη μας Καρδίτσας στην ανάρτηση της είδησης για την 

γέφυρα… γράφτηκαν τα εξής… 

●●● ΧΩΡΙΑΝΟΣ ΜΑΣ… ΣΧΟΛΙΟ… ΜΑΖΙ ΜΕ ΦΩΤΟ ΤΗΣ ΚΟΙΤΟΣΤΡΩΣΗΣ ΤΗΣ 

ΓΕΦΥΡΑΣ… 

…κύριε Αντιπεριφερειάρχη μας αν θέλετε μας απαντάτε δημόσια εδώ σε τρία ερωτήματά μας 

(έχουμε πολλά ερωτήματα για το ζήτημα αλλά απαντήστε μας σε αυτά εδώ)… 

…1) αφού ήταν τόσο εύκολο να αλλαχτούν τα σανίδια της γέφυρας αυτής… γιατί δεν τα 

αλλάξατε από τον Οκτώβριο του 2020… αμέσως μετά τον «Ιανό» που από θαύμα 

γλύτωσε…??? 

…2) πότε και από ποιόν εργολάβο θα επισκευαστεί η κοιτόστρωση…??? …δηλαδή το 

φθαρμένο από τον «Ιανό» τσιμέντο κάτω από τη γέφυρα… μέσα στο ποτάμι…??? …που 

χωρίς αυτό κινδυνεύει η σταθερότητα της γέφυρας…??? 

…3) μπορείτε να μας πείτε τί σχέδια έχετε σαν Περιφέρεια για την ολοκλήρωση (με 

άσφαλτο) του ημιτελούς (εκκρεμεί από το 2007 η χρηματοδότηση της Β’ Φάσης του) οδικού 

τμήματος (που εντός του είναι η γέφυρα αυτή) Γιαννουσέϊκα – Διασταύρωση Νεράϊδας…??? 

(που είναι τα μοναδικά χωρίς ακόμα άσφαλτο 5 χλμ όλου του οδικού άξονα Καρπενησίου – 

Λίμνης Πλαστήρα)…??? 

…Υστερόγραφη σημείωση: …τί ακριβώς παρέδωσε το Μηχανικό στις 3/05/2023…??? 

…γιατί εμείς σαν Νεραϊδιώτες ξέρουμε καλά ότι η γέφυρα αυτή κατασκευάστηκε (με τιτάνιες 

προσπάθειες όλων μας) το έτος 2000…!!! …δηλαδή 23 χρόνια πρίν από σήμερα…!!! 

…και η γέφυρα αυτή ΔΕΝ είναι στα Γιαννουσέϊκα… αλλά στο χωριό μας μεταξύ της 

Νεράϊδας και του Μοναστηριού μας Γεννήσεως Θεοτόκου Σπινάσας (Νεράϊδας)…!!! 

…περιμένουμε τις απαντήσεις σας… 

●●● ΑΝΤΙΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑΡΧΗΣ ΚΑΡΔΙΤΣΑΣ… ΑΠΑΝΤΗΣΗ… 

1) Από τη συγκεκριμένη γέφυρα πέρασα 2 φορές τον τελευταίο χρόνο. Την πρώτη το 

Νοέμβριο του 2022 και τη δεύτερη τον Φεβρουάριο του 2023. Τη διέσχισα ο ίδιος με το 

αυτοκίνητο και δεν διαπίστωσα κάποιο πρόβλημα. Άρα ο ισχυρισμός πως τα ξύλα είχαν 

καταστραφεί από τον Ιανό δεν είναι αληθής. Επίσης να σας ενημερώσω πως δεν υπάρχει 

αίτημα στην υπηρεσία μας για αντικατάσταση των ξύλων της γέφυρας. Και διατηρώ σοβαρές 

επιφυλάξεις για τον τρόπο που έγιναν οι ζημιές (τουλάχιστον από τις φωτογραφίες που 

προσκομίστηκαν στο Περιφερειακό Συμβούλιο). Προφανώς τα αιτήματά σας γίνονται σε 

άλλους, για λόγους που μόνο εσείς ξέρετε. Την επόμενη φορά λοιπόν καλό θα είναι ο 

αρμόδιος πρόεδρος να υποβάλει αίτημα στις τεχνικές υπηρεσίες. 

2) Δεν έχει οριστεί ακόμα ο εργολάβος από την διαγωνιστική διαδικασία. Είναι θέμα λίγων 

εβδομάδων. 

3) Νομίζω πως το συγκεκριμένο θέμα έχει απαντηθεί πολλές φορές. 

Υ.Σ.: Η γέφυρα βρίσκεται στη διασταύρωση Νεράιδας – Μοναστήρι – Γιαννουσέικα. 

Έγραψα Γιαννουσέϊκα χάριν συντομίας. 

Από το 730 ΤΜΧ Γ/Φ (ΤΑΓΜΑ ΜΗΧΑΝΙΚΟΥ ΓΕΦΥΡΟΚΑΤΑΣΚΕΥΗΣ) τοποθετήθηκαν 

και παραδόθηκαν - με το από 3/5/2023 Πρωτόκολλο - τα προς αντικατάσταση μεταλλικά 

στοιχεία της γέφυρας (Αντηρίδες, Σύνδεσμοι, Βλήτρα, Δοκίδες κ.ο.κ.) και φυσικά οι αρμόδιοι 

μηχανικοί του στρατού δεν μας ανέφεραν κάτι για τις ζημιές που εμφανίστηκαν στις 

φωτογραφίες λίγες ημέρες μετά… 

●●● ΧΩΡΙΑΝΟΣ ΜΑΣ… ΑΝΤΑΠΑΝΤΗΣΗ… ΜΑΖΙ ΜΕ ΦΩΤΟ ΤΗΣ ΓΕΦΥΡΑΣ ΤΗΣ 

ΕΠΟΜΕΝΗΣ ΗΜΕΡΑΣ ΤΟΥ ΙΑΝΟΥ…   

…1) η απάντηση σε αυτό, κε Αντιπεριφερειάρχη μας, είναι η φωτογραφία που σας 

παραθέτουμε, της επομένης ημέρας του «Ιανού»…!!! …αν νομίζετε εσείς ότι δεν έπαθαν 

ζημιά τα σανίδια της την στιγμή που πέρασε όλο το ποτάμι από πάνω της την προηγούμενη 

νύχτα… σηκώνουμε τα χέρια ψηλά…  

…ξαναρωτάμε γιατί η αλλαγή των σανιδιών που έγινε χθές το Σάββατο γιατί δεν έγινε από το 

φθινόπωρο του 2020…??? …αμέσως μετά τον «Ιανό»…???  

…όσον αφορά αυτό που λέτε ότι δεν είχατε «έγγραφο αίτημα»… για πές τε μας σας 

παρακαλούμε το υπ αρ πρωτ 13679/3.8.2021 έγγραφο που σας έστειλε ο δήμος Καρδίτσας 

τον Αύγουστο του 2021… τί γράφει μέσα…???  



…αυτό που λέτε ότι «τα αιτήματά σας γίνονται σε άλλους, για λόγους που μόνο εσείς 

ξέρετε»… σας διευκρινίζουμε ότι την επερώτηση την έκανε η ΛΑ.ΣΥ. βλέποντας μόνοι τους 

(όπως και εσείς σίγουρα βλέπετε συνέχεια) σχετικές αναρτήσεις εδώ στο φ/β…!!! 

…2) δηλαδή θα κάνετε ολόκληρο διαγωνισμό - δημοπρασία για να πέσει λίγο μπετό στην 

κοιτόστρωση…??? …δεν μπορεί να γίνει αυτό με απευθείας ανάθεση όπως έγινε η αλλαγή 

των σανιδιών…??? …για την αλλαγή των σανιδιών κάνατε διαγωνισμό – δημοπρασία…??? 

…γιατί δύο μέτρα και δύο σταθμά…??? 

…3) όχι, κε Αντιπεριφερειάρχη μας, το συγκεκριμένο θέμα ΔΕΝ έχει απαντηθεί καμιά 

απολύτως φορά…!!! … και όλοι μας θέλουμε να μάθουμε τί χρονοδιάγραμμα έχετε σαν 

Περιφέρεια για την  ολοκλήρωση (με άσφαλτο) του ημιτελούς (εκκρεμεί από το 2007 η 

χρηματοδότηση της Β’ Φάσης του) οδικού τμήματος (που εντός του είναι η γέφυρα αυτή) με 

την ονομασία «Γιαννουσέϊκα – Διασταύρωση Νεράϊδας»…??? (που είναι τα μοναδικά χωρίς 

ακόμα άσφαλτο 5 χλμ όλου του οδικού άξονα Καρπενησίου – Λίμνης Πλαστήρα)…??? 

Υ.Σ… πότε έγινε και από ποιόν… «αντικατάσταση σε μεταλλικά στοιχεία της γέφυρας 

(Αντηρίδες, Σύνδεσμοι, Βλήτρα, Δοκίδες κ.ο.κ.)»…??? …μόνο τα σανίδια δεν αλλάξατε 

προχθές…??? 

 

….χχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχ…….. 

 

…7) …την ίδια μέρα (Πέμπτη 23.2.23) η Λαϊκή Συσπείρωση Θεσσαλίας έβγαλε στα ΜΜΕ 

και το εξής σημαντικότατο (για όλους μας) δημοσίευμα…!!! 

__________________________________ 

Karditsalive / ΤΕΤΑΡΤΗ 14 ΙΟΥΝΙΟΥ 2023 / 11:15’ 

Να μεταδίδονται ζωντανά οι συνεδριάσεις του περιφερειακού συμβουλίου ζητά εκ νέου η 

ΛΑ.ΣΥ. Θεσσαλίας 

Την σταθερή ζωντανή αναμετάδοση των συνεδριάσεων του Περιφερειακού Συμβουλίου 

Θεσσαλίας ζητά με νέο αίτημά της προς την πρόεδρο η παράταξη της Λαϊκής Συσπείρωσης 

Θεσσαλίας: 

Ειδικότερα αναφέρεται στο αίτημά της: 

κ. Σουλτάνα Δόκου 

Κυρία πρόεδρε 

Οι περιφερειακοί σύμβουλοι Θεσσαλίας, της Λαικής Συσπείρωσης, από τις 22/3/2023 σας 

καταθέσαμε γραπτό αίτημα με το οποίο ζητούσαμε οι συνεδριάσεις του Περιφερειακού 

Συμβουλίου, να προβάλλονται ζωντανά κατά την διεξαγωγή τους, όπως γινόταν μέχρι πριν 

λίγο καιρό, προκειμένου να μπορούν να τις παρακολουθούν όσοι Θεσσαλοί το επιθυμούν, 

ιδιαίτερα από τις Π.Ε. Μαγνησίας, Τρικάλων και Καρδίτσας, που διαμένουν μακριά από την 

έδρα του Περιφερειακού Συμβουλίου. 

Ωστόσο μέχρι σήμερα, τα αίτημα μας αυτό, που αποτελεί και αίτημα αρκετών Θεσσαλών, δεν 

έχει ικανοποιηθεί, αλλά ούτε καν υπήρξε απάντηση εκ’ μέρους σας, γεγονός που δεν το 

θεωρούμε πρέπον. 

Γι’ αυτό επαναφέρουμε αυτό το αίτημα μας και ζητάμε την άμεση ικανοποίηση του, ώστε 

από την επόμενη συνεδρίαση του Περιφερειακού Συμβουλίου, όλες οι συνεδριάσεις να 

προβάλλονται ζωντανά κατά την διεξαγωγή τους. 

 

……….χχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχ…………………. 

 

…8) …δημοσίευμα ενημερωτικό για την συνεδρίαση του Περιφερειακού Συμβουλίου… 

όπου βλέπουμε και την πρώτη επερώτηση…  

_____________________________________ 

Karditsalive / ΤΡΙΤΗ 6 ΙΟΥΝΙΟΥ 2023 / 17:05’ 

Συνεδριάζει τη Δευτέρα 12 Ιουνίου το Περιφερειακό Συμβούλιο Θεσσαλίας 

Συνεδριάζει τη Δευτέρα 12 Ιουνίου και ώρα 15:00 το Περιφερειακό Συμβούλιο 

Θεσσαλίας με τα ακόλουθα θέματα προς συζήτηση και λήψη απόφασης: 

Α) Επερωτήσεις: 



1. Των Περιφερειακών Συμβούλων κ. Τσιαπλέ Αναστασίου και κας. Μπακάση Βασιλικής της 

Περιφερειακής Παράταξης «Λαϊκή Συσπείρωση Θεσσαλίας»: 

- για τη μη αποκατάσταση της καταστραμμένης γέφυρας του δρόμου διασταύρωση Νεράϊδας 

– Μοναστήρι – Γιαννουσέϊκα και του οδικού άξονα Λίμνης Πλαστήρα – Καρπενησίου. 

…………………………………………………………………………… 

 

……….χχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχ…………………. 

 

…9) …το δημοσίευμα με την επερώτηση όταν κατατέθηκε… 

_____________________________________ 

Karditsalive / ΤΡΙΤΗ 9 ΜΑΗ 2023 / ΒΡΑΔΥ 

ΛΑ. ΣΥ. Θεσσαλίας: Eπερώτηση για τη μη επισκευή της γέφυρας μπέλεϋ στον Σαρανταπορίτη 

ποταμό, στα ορεινά της Καρδίτσας 

   Επερώτηση προς την περιφερειακή αρχή Θεσσαλίας, για την μη αποκατάσταση της 

καταστραμμένης γέφυρας του δρόμου διασταύρωση Νεράϊδας – Μοναστήρι – Γιαννουσέϊκα 

και του οδικού άξονα Λίμνης Πλαστήρα - Καρπενησίου κατέθεσαν οι περιφερειακοί 

σύμβουλοι της Λαϊκής Συσπείρωσης Θεσσαλίας Τ. Τσιαπλές και Βασ. Μπακάση. 

   Αναλυτικά η επερώτηση: 

   Η γέφυρα τύπου Belley «μπέλεϋ» (στρατιωτική), που βρίσκεται στο Σαρανταπορίτη 

ποταμό, στο δρόμο που ενώνει τις Τοπικές Κοινότητες Νεράϊδας και Καροπλεσίου, στη 

διασταύρωση Νεράϊδα – Μοναστήρι – Γιαννουσέϊκα στα ορεινά του Δήμου Καρδίτσας, αλλά 

και του οδικού άξονα Λίμνης Πλαστήρα-Καρπενησίου, έχει υποστεί μεγάλες ζημιές από τον 

ΙΑΝΟ και την πάροδο του χρόνου, με κίνδυνο να καταρρεύσει εντελώς. 

   Αυτή τη στιγμή δεν μπορεί να περάσει αυτοκίνητο, γιατί η κοιτόστρωση που βρίσκεται 

κάτω από το σώμα της γέφυρας, ενισχυτική των βάθρων - τοιχίων στήριξης της γέφυρας έχει 

υποστεί σοβαρές ζημιές, πολλά ξύλα από το δάπεδο της γέφυρας έσπασαν και ορισμένες 

χοντρές λαμαρίνες που κάποιοι έβαλαν στο δάπεδο, ξεκόλλησαν, λύγισαν και είναι πλέον 

εμπόδιο για όλα τα οχήματα. 

   Και ενώ αυτά τα προβλήματα προκλήθηκαν κυρίως από τον ΙΑΝΟ, σχεδόν πριν 3 χρόνια, η 

περιφερειακή αρχή δεν έκανε καμία παρέμβαση ως τώρα για την αποκατάστασή της, παρά 

την επικινδυνότητά της και την σημασία που έχει για τους κατοίκους της περιοχής. 

   Οι περιφερειακοί σύμβουλοι της Λαικής Συσπείρωσης, θεωρώντας απαράδεκτο το γεγονός 

ότι ακόμα δεν έχει επισκευαστεί η συγκεκριμένη γέφυρα, επερωτάμε την περιφερειακή αρχή 

Θεσσαλίας: 

   Α) Γιατί μέχρι σήμερα δεν προχώρησε στην αποκατάστασή της συγκεκριμένης γέφυρας; 

   Β) Με δεδομένη την επικινδυνότητα-ακαταλληλότητα, αλλά και την σημασία που έχει για 

τους κατοίκους της περιοχής, πρέπει άμεσα να ξεκινήσει η επισκευή της. Πότε σκοπεύει η 

περιφερειακή αρχή Θεσσαλίας, να το κάνει; 

 

……….χχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχ…………………. 

 

…10) …εν τω μεταξύ η επερώτηση έγινε μετά από το παρακάτω δημοσίευμα της σελίδας του 

χωριού μας «Δόλοπες Νεράϊδας Σπινάσας»… (8 Μάη 2023)… το οποίο συνοδεύονταν με τις 

φωτογραφίες που έβγαλε και ανάρτησε ο διαχειριστής της ομάδας «ΛΙΜΝΗ ΠΛΑΣΤΗΡΑ 

ΚΑΡΔΙΤΣΑ ΑΓΡΑΦΑ ΑΡΓΙΘΕΑ»… το εξής…  

_____________________________________________ 

ΔΟΛΟΠΕΣ ΝΕΡΑΙΔΑΣ ΣΠΙΝΑΣΑΣ / ΔΕΥΤΕΡΑ 8 ΜΑΪΟΥ 2023… 

●●● ΔΕΝ μας φτιάχνετε τίποτα καινούργιο… ΔΕΝ μας συντηρείτε ούτε  τα υπάρχοντα…!!! 

…λοιπόν αρμόδιοι… η υπομονή όλων μας εξαντλήθηκε…!!! …το ποτήρι ξεχείλισε…!!! 

…επισκευάστε άμεσα (αυτή την εβδομάδα) την σημαντικότατη αυτή γέφυρα του ορεινού 

τόπου μας…!!! …θα το γράφουμε εδώ κάθε μέρα…!!! 

●●● ανάλυση (ξανά) του υπ. αρ. 9 (Α) ζητήματος της με ημερομηνία 15.1.23 αναρτήσεώς 

μας… 

●●● 9) η γέφυρα μπέλεϋ (στρατιωτική) του δρόμου διασταύρωση Νεράϊδας – Μοναστήρι – 

Γιαννουσέϊκα… αλλά και του οδικού άξονα Καρπενησίου – Λίμνης Πλαστήρα… χρειάζεται 



κατεπειγόντως συντήρηση των ζημιών της από τον «Ιανό»… αλλιώς κινδυνεύει να 

καταρρεύσει…!!! 

●●● «άντεξε… αλλά με τραύματα…» …γράφαμε τότε μετά τον «Ιανό» (δηλ. τον Οκτώβριο 

του 2020)… τα οποία «τραύματα» απαιτούν κατεπείγουσα επισκευή… φωνάζουμε συνέχεια 

από τότε…!!! 

●●● φωνάζουμε λοιπόν δυνατά ότι…  

●●● αυτή τη στιγμή στην γέφυρα αυτή δεν μπορεί να περάσει Ι. Χ. όχημα… και το αγροτικό 

όχημα περνάει με μεγάλη δυσκολία… γιατί όπως φαίνεται και στις φωτογραφίες… κάποιες 

χοντρές λαμαρίνες που κάποιοι έβαλαν στο δάπεδο… ξεκόλλησαν… λύγησαν… και είναι 

πλέον εμπόδιο για όλα τα οχήματα…!!! 

●●● όπως φαίνεται καθαρά στις σημερινές φωτογραφίες το δάπεδο άρχισε να έχει μεγάλες 

τρύπες…!!! 

●●● κατεπειγόντως λοιπόν πρέπει να συντηρηθεί το δάπεδο…!!! …άμεσα…!!! 

…κατεπειγόντως…!!! μέσα στην εβδομάδα αυτή εδώ…!!! 

●●● και να αρχίσετε και την επισκευή της σπασμένη κοιτόστρωσης…!!! 

●●● από τον Σεπτέβρη του 2020… πέρασαν μήνες αμέτρητοι… χρόνια ολόκληρα…!!! 

…όλοι ρωτάνε στις συζητήσεις μας… γιατί δεν συντηρήσατε ακόμα την σημαντικότατη αυτή 

γέφυρα…??? …πότε θα την συντηρήσετε…??? 

●●● να θυμίσουμε ότι…  

●●● οι αρμόδιοι της Περιφέρειας Θεσσαλίας έχουν στα χέρια τους το παρακάτω με αρ. πρωτ. 

13679/3.8.2021 ενημερωτικό επίσημο έγγραφο…  

με θέμα… 

«Αποκατάσταση γέφυρας Belley στον Σαρανταπορίτη ποταμό»…  

που γράφει… 

«Σας ενημερώνουμε ότι, η γέφυρα τύπου Belley, που βρίσκεται στο Σαρανταπορίτη ποταμό, 

στο δρόμο που ενώνει την Τοπική Κοινότητα Νεράϊδας με την Τοπική Κοινότητα 

Καροπλεσίου, παρουσιάζει σημαντικές φθορές, που εμφανίστηκαν μετά την θεομηνία 

''ΙΑΝΟΣ''.  

Συγκεκριμένα, η κοιτόστρωση, που βρίσκεται κάτω από το σώμα της γέφυρας, ενισχυτική 

των βάθρων - τοιχίων στήριξης της γέφυρας, έχει κυριολεκτικά διαλυθεί, και μεγάλα τμήματα 

της έχουν παρασυρθεί από τα νερά του ποταμού, με κίνδυνο να κινδυνεύει με παράσυρση, 

όλη η κατασκευή.  

Επίσης, η ξύλινη επιφάνεια κυκλοφορίας της γέφυρας, έχει υποστεί σημαντικές ζημιές, 

γεγονός που εγκυμονεί κινδύνους για τα διερχόμενα οχήματα  

Παρακαλούμε για τις δικές σας ενέργειες.» 

●●● το ζήτημα αυτό είναι εκκρεμότητα αρμοδιότητας Περιφέρειας Θεσσαλίας… άρα… 

Περιφερειάρχης… Αντιπεριφερειάρχης… Περιφερειακοί Σύμβουλοι… Βουλευτές αλλά και 

οι υποψήφιοι αντίστοιχα… να μας πούν… τί συγκεκριμένες ενέργειες έκαναν (όλους αυτούς 

τους μήνες) για το ζήτημα αυτό…!!! 

●●● όλος αυτός ο κόσμος που ήδη ήταν εκλεγμένος (συμπολίτευση & αντιπολίτευση και 

ιδίως οι υποψήφιοι Βουλευτές που μπήκαν ήδη στα ψηφοδέλτια)… καθολικό και επιτακτικό 

αίτημα όλων μας είναι να μας πεί… τί συγκεκριμένες ενέργειες (όχι γενικά & αόριστα αλλά 

συγκεκριμένα)… τί ακριβώς έκανε για το ζήτημα αυτό του τόπου μας…!!! 

●●● καθολικό και επιτακτικό αίτημα των τοπικών κοινωνιών μας είναι να επισκευαστεί 

τάχιστα η στρατιωτική γέφυρα μπέλεϋ στο δρόμο που οδηγεί στο Μοναστήρι μας… και 

βρίσκεται επί του οδικού άξονα Καρπενησίου – Λίμνης Πλαστήρα… που έπαθε ζημιά από 

τον «Ιανό»…!!! 

 

……….χχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχ…………………. 

 

…11) …την ίδια ημέρα (Δευτέρα 8.5.2023) η ομάδα «ΛΙΜΝΗ ΠΛΑΣΤΗΡΑ ΚΑΡΔΙΤΣΑ 

ΑΓΡΑΦΑ ΑΡΓΙΘΕΑ» έκανε την παρακάτω δημοσίευση μαζί με φωτογραφίες του δαπέδου 

της γέφυρας που έβγαλε ο διαχειριστής της ομάδας αυτής… 

_____________________________________ 

ΛΙΜΝΗ ΠΛΑΣΤΗΡΑ / ΔΕΥΤΕΡΑ 8 ΜΑΗ 2023 / 16:15’ 



Ένα βήμα πριν το ατύχημα... 

Είναι η γέφυρα Μπέλεϊ στον Σαρανταπορίσιο παραπόταμο του Μέγδοβα στον δρόμο που 

συνδέει το Καρπενήσι με την Λίμνη Πλαστήρα, όπου και υπάρχει ένα από τα παλιότερα 

μοναστήρια των Αγράφων της Ι. Μ. Γεννέσεως Θεοτόκου Σπινάσας (Νεράϊδας Δολόπων) 

Χρήζει επισκευής το δάπεδό της αλλά και το μπετό από κάτω στην κοίτη του ποταμού που το 

έφαγε ο «Ιανός». 

 

χχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχχ 
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                            ΤΕΛΟΣ ΑΡΧΕΙΟΥ ΕΔΩ 


